
PROTOKÓŁ  Nr  XIII / 2015 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu  10 grudnia 2015 roku 
Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki nr 100/11 obręb 9. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/117/08 Rady Gminy Miedziana 

Góra z dnia 4 marca 2008 roku w sprawie przystąpienia Gminy Miedziana Góra do 
Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Bobrzy” oraz udzielenia 
pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/96/15 Rady Gminy Miedziana Góra z 
dnia 5 listopada 2015 roku w sprawie przekształcenia samorządowego budżetowego 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miedzianej Górze poprzez jego likwidację w celu 
utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Miedzianej Górze. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 0288T 
w miejscowości Kostomłoty Pierwsze”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
10. Zakończenie sesji. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 08.30 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył XIII sesję Rady Gminy. 
Powiedział, że sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy Miedziana Góra zgodnie z art. 20 
ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2015 r. poz. 1515). 
Powitał imiennie gości zaproszonych – radnego powiatu kieleckiego Roberta Kaszubę, Panie i 
Panów Sołtysów, Wójta, Sekretarza Gminy, Kierowników referatów Urzędu Gminy i jednostek 
organizacyjnych gminy, Radnych oraz wszystkie inne osoby obecne na sesji.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności na 
sesji jest obecnych 12 radnych. Radni – Bożena Modrzejewska, Piotr Rogula i Kamil Baran 
usprawiedliwili nieobecność. Stwierdził, że obrady Rady Gminy są prawomocne. 
 

Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z listą obecności w 
dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Damian Sławski, który wyraził zgodę. 
W związku z brakiem głosów przeciwnych poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.                   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy wybrała sekretarza obrad radnego Damiana Sławskiego. 

Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy są uwagi. W związku z brakiem uwag 
poddał pod głosowanie porządek sesji. 

              Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 
12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1 protokołu. 

Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że sesja została zwołana w 
trybie nadzwyczajnym, żeby podjąć uchwałę o wyrażeniu zgody na nabycie działki – drogi w 
Tumlinie-Podgrodziu od pana Knapczyka. Powiedział, że jest zmiana zapisuw uzasadnieniu do 
projektu uchwały – po wyrazach ”dostęp do drogi publicznej” skreślić „utracony wyrokiem Sądu 
Rejonowego w Kielcach”.  Spytał, czy są pytania?  
Radny Kazimierz Raczyński spytał, jaka jest cena tej działki? 
Z-ca Kier. ref. IGPOS Katarzyna Kozieł powiedziała, że ostatnia cena to 75 tys. zł, ale będą 
jeszcze negocjacje. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie działki nr 100/11 obręb 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XIII/97/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że w tytule projektu uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr XIV/117/08 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 4 marca 2008 roku 
należy skreślić wyraz „pełnego”. Spytał, czy są pytania? 
Radny Karczewski Marcin spytał, czy radni znają osobę, która będzie wyznaczona do 
reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu LGD? Czy w uchwale, nie należy wpisać nazwiska 
tej osoby? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. osobą, która będzie reprezentować Gminę w 
Stowarzyszeniu LGD będzie Pani Maria Bartoń pracownik Urzędu Gminy w ref. funduszy 
strukturalnych i rozwoju gminy, ta Pani wyraziła zgodę. Uważa, że nie ma potrzeby wpisywania 
nazwiska w uchwale. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek spytał, czy musi to być pracownik Urzędu 
Gminy? 
Radny Raczyński Kazimierz spytał, dlaczego Wójt nie chce reprezentować Gminy? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – może upoważnić osobę lub sam reprezentować Gminę. 
Chodzi o to, żeby mieć jakąś wiedzę nt. pozyskiwania środków na realizację projektów unijnych. 
Jest przyjęta zasada, że Wójtowie nie wchodzą w skład zarządu natomiast osoba wyznaczona 
przez Wójta będzie mogła być w Zarządzie LGD. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – gdyby w przyszłości Wójt dokonywał 
zmiany osoby do reprezentowania, to Rada Gminy będzie o tym powiadomiona. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  zapewnił, że powiadomi Radę Gminy, jeżeli będzie w 
przyszłości zmiana osoby do reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu LGD. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XIV/117/08 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 4 marca 2008 roku w 
sprawie przystąpienia Gminy Miedziana Góra do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania 
„Dorzecze Bobrzy” oraz udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy w 
Stowarzyszeniu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XIII/98/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
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Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zwrócił się do Sekretarz Gminy o 
omówienie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XII/96/15 Rady Gminy Miedziana Góra 
z dnia 5 listopada 2015 roku. Powiedział, że Radni otrzymali projekt uchwały z takim zapisem 
natomiast przed sesją rozdano projekt uchwały i w tytule jest dopisane „w sprawie 
przekształcenia samorządowego budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miedzianej 
Górze poprzez jego likwidację w celu utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Miedzianej Górze.” 
Sekretarz Gminy Mirosława Duda powiedziała m.in. jest to uchwała „kosmetyczna”, w 
pierwotnej wersji uchwały przyjęto siedzibę w Miedzianej Górze, a Zakład Gospodarki 
Komunalnej jest na gruntach Kostomłotów Drugich i przed czynnościami w KRS należy to 
poprawić. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr XII/96/15 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 5 listopada 2015 roku w sprawie 
przekształcenia samorządowego budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Miedzianej 
Górze poprzez jego likwidację w celu utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Miedzianej Górze. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XIII/99/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poprosił Kier. Ref. IGPOS Wojciecha Płazę 
o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Powiatu Kieleckiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 0288T w 
miejscowości Kostomłoty Pierwsze”. 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza powiedział, że w poprzednio podjętej uchwale nie było 
zapisane w którym roku będzie udzielona pomoc finansowa dla Powiatu Kieleckiego. W 
związku z tym zmienia się brzmienie § 1 uzupełniając zapis o słowa „w roku 2016”.  Inwestycja 
ta znalazła się na liście projektów do realizacji. 
Radny Emil Rutkowski spytał, dokąd ta droga będzie robiona? Poprosił radnego powiatu 
Roberta Kaszubę, żeby wstawił się w przyszłości, gdy będzie budowana droga Porzecze – 
Przyjmo, będzie większa szansa na dofinansowanie przez Powiat. 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza – będzie budowany odcinek od początku Kostomłotów 
Pierwszych ul. Podmiejska za pętlę autobusową, pod las. Jeżeli w procedurze przetargowej 
okaże się, że kwota budowy może być wyższa od obecnie planowanej to zrezygnujemy z 
jakiegoś odcinka. 
Radny Powiatu Robert Kaszuba powiedział m.in. wniosek został napisany tak, żeby ta droga 
przeszła. Podziękował Wójtowi i radnemu powiatu Zdzisławowi Zapale za pomoc w ubieganiu 
się o realizację tego zadania i złożenie odpowiedniego wniosku. Zawsze wspiera inwestycje na 
terenach Gmin, które reprezentuje. Dlatego uczestniczy w sesjach rady gminy, żeby wiedzieć co 
dzieje się. Powiat powinien realizować zadania na drogach powiatowych, ale nie ma na to 
środków i pomoc finansowa gminy jest konieczna, ale Gmina korzysta na tym. Dokładając 1 mln 
800 tys. zł będzie miała drogę za 10 mln zł. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na realizację zadania 
pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 0288T w miejscowości Kostomłoty Pierwsze”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
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                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XIII/100/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poprosił Skarbnik Gminy o omówienie 
projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała m.in. w poprzednio podjętej uchwale 
powielono zapisy z ustawy, a zgodnie z „Zasadami techniki prawodawczej” to w uchwałach i 
zarządzeniach nie powtarza się zapisów z ustawy. W związku z tym jest napisany nowy projekt 
uchwały o opłacie targowej i poprzednio podjęta uchwała straci moc prawną. Poprosiła o 
poprawienie zapisu w przedłożonym projekcie uchwały w § 3 pkt 2 jest zapis „od osób 
dokonujących sprzedaży pojazdy mechaniczne” i następuje zmiana zapisu – „od osób 
wystawiających do sprzedaży pojazdy mechaniczne”. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
opłaty targowej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XIII/101/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
Następnie powiedział, że w porządku sesji nie przewidziało punktu „Sprawy różne”, ale są  dwie 
sprawy z którymi chce zapoznać radnych. Odczytał postanowienia: 

1. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Kielcach Sygn. akt II SA/Ke 906/15 odpis 
postanowienia wraz z uzasadnieniem z dnia 30 października 2015 r. sprawa ze skargi 
Dariusza Kurcbarta prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą „Darjan” 
Transport Osobowy Dariusz Kurcbart w Grzybowie na uchwałę Rady Gminy Miedziana 
Góra z dnia 22 lutego 2013 r., nr XXIV/182/13 w przedmiocie określenia przystanków 
oraz zasad  korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych 
zlokalizowanych na terenie gminy Miedziana Góra – postanawia odrzucić skargę. 

2. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Kielcach Sygn. akt II SA/Ke 907/15 odpis 
postanowienia wraz z uzasadnieniem z dnia 30 października 2015 r. sprawa ze skargi 
Dariusza Kurcbarta prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą „Darjan” 
Transport Osobowy Dariusz Kurcbart w Grzybowie na uchwałę Rady Gminy Miedziana 
Góra z dnia 26 czerwca 2013 r., nr XXVII/221/13 w przedmiocie ustalenia stawek opłat 
za korzystanie przez operatorów i przewoźników z przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Miedziana Góra – postanawia 
odrzucić skargę. 

Powiedział, że Rada Gminy musi wyznaczyć 2 osoby do Rady Pożytku Publicznego, poprosił 
radnych o zastanowienie się i zgłoszenie kandydatur na następnej sesji planowanej na 29 lub 30 
grudnia br. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku z wyczerpaniem porządku obrad, 
podziękował wszystkim za udział i zamknął XIII sesję Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Obrady zakończyły się  o godz. 9.30. 
         Protokolant                            Sekretarz                           Przewodniczący Rady Gminy 
 
       Halina Żelazna                       Damian Sławski                             Bogusław  Sobczyk 
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